

Datum och tid för mötet: 2019-05-08, 13:00 –15:30

Plats: ESRI, Malmö.

Närvarande:

Jenny Rasmus, JR
Andreas Persson, AP
Ulf Minör, UM
Linda Nilsson, LN
Cecilia Pihl, CP
Kristian Bergstrand, KB
Sanna Elgh Dalgren, SE
Oscar Monell, OM
Cecilia Gustafsson, CG (via Skype)

Frånvarande:

Julie Mostert, JM
Jeanette Persson, JP

DAGORDNING

1. Mötets öppnande

Mötet förklarades öppnat av JR.

2. Val av sekreterare

KB valdes till sekreterare.

3. Anteckningar från föregående möte (se hemsidan)

Anteckningar från föregående möte gicks igenom.

4. Övergripande

Presentation av styrelsen och vad pågår i våra organisationer.

Den närvarande styrelsen presenterade sig själva med namn, organisation samt arbetsuppgifter. Nedan en del av de saker som pågår i organisationerna.

Kristianstad: 3D-programvaror, dataflöden etc. för kommande upphandling. Digitalisering av detaljplaner, ärendehanteringsprocessen på bygglov.

Boverket: energispecifikationer. Marknadsför GIS internt. Trafikplaner i 3D.

ESRI: visar verktyg för reseanalyser, aggregerad datamängd ifrån Telia.

Region Skåne: Resvaneundersökning. Arbete med att ta fram s.k. regionplan för första gången.

SamGIS Skåne
Kristian Bergstrand

Ekonomi

Peter Rothstein har tidigare hanterat bokföringen (tillsammans med JR). Vi behöver ersättare för honom. LN tar över. LN och JR bokar möte med Peter för överlämning.

Fler organisationer kräver e-fakturor. Banken har tilläggstjänst för detta, vilken bl.a. ger bättre uppföljning. Beslut fattas att teckna denna tilläggstjänst samt att betala en engångsavgift för att få logotyp på fakturan.

Kontosaldo 164.031,50. Kommande faktura avseende drift från i-koncept.

Hemsida och medlemspresentation

Diskussion kring förslag om att ha kategorier som kan nå ovanför flödet på hemsidan. Beslut fattas att beställa detta av Daniel. LN tar kontakt med Daniel.

Twitter, Facebook, mall för nyhetsbrev har uppdaterats med ny logotyp.

MailPoet/ MailPoet2, vilket ska användas? LN kollar med Daniel.

Vi saknar kontakter för vissa medlemmar. För fakturering också. Alla i styrelsen får 5 att kontakta. JR skickar ut. Kontaktpersonerna bör marknadsföra SamGIS internt.

5. Workshop-aktiviteter

Genomförda arrangemang

QGIS-kurser (Kristianstad och Malmö), kurshållare Sweco, bra utvärderingar.

Farochflyg, Tyringe. Nöjda deltagare. Ej fått alla presentationerna.

Kommande arrangemang

Studiebesök Lund 23/5. Utan kostnad för medlemmarna. Qlik och Trivector.

Det behövs minst ett nytt arrangemang i höst.

Nya ideer (förslagsbank)

UM: ESS, Geodis.

Koncept med pub-kväll, kan testa till hösten.

Beslutade nya arrangemang och arbetsgrupper

Arbetstitel: GIS&BIM inom samhällsutveckling.

Arbetsgrupp: SE (sammankallande), OM, AP. Ungefär oktober månad. Senast 1 månad innan ut med mailet efter OK från styrelsen. Plats, innehåll o.dyl.

Arbetstitel: GIS-AW.

Arbetsgrupp: KB (sammankallande), UM, CP. Hösten någon gång.

6. Kart- och GIS-dagen

Utse arbetsgrupp och diskutera tema

Kompetensförsörjning. Hur kan vi locka olika typer av yrkeskategorier till dagen?

Arbetsgrupp: CG (sammankallande), LN, KB, CP.

7. Övriga frågor

GDPR

Arbetsgrupp: JR (sammankallande) och KB.

Veg mat som standard?

Det är upp till varje arbetsgrupp att besluta och formulera kring detta.

8. Nästa möte

Boka möten för resten av året

Heldagsmöte i augusti. JR skickar ut Doodle för detta möte samt för ytterligare två möten under hösten.

9. Mötets avslutande

Mötet förklarades avslutat av JR.